



## Protokoll styrelsemöte S28 2010–11–02

<b>Närvaro:</b>	Sofia Mattsson	Ordförande
	Daniel Perván	Sekreterare
	Fredrik Andersson	Skattmästare
	Carl Cristian Arlock	Källarmästare
	Anders Eriksson	Cafémästare
	Mikael Rudner	Industrimästare
	Albin Rosberg	SRD-ordförande
	Fredrik Karlsson	Programmästare
	Sofie Eliasson	Øverphøs
	Miriam Friberg	Informationsansvarig på TLTH
	Gustav Nord	Kårstyrelseledamot på TLTH
	Olov Petrén	Revisor
	Robin Ljungström	

- §1 OFMÖ Ordförande Sofia Mattsson förklarade mötet öppnat, 12.09.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Styrelsen **beslöt** att adjungera Miriam Friberg, Informationsansvarig på TLTH.  
Styrelsen **beslöt** att adjungera Gustav Nord, Kårstyrelseledamot på TLTH.  
Styrelsen **beslöt** att adjungera Robin Ljungström.
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med ändringarna
- §12.1 Sång i sångararkivet
  - §12.2 Svinn i Bordershop
- §5 Föregående mötesprotokoll Styrelsen **beslöt** att godkänna protokoll för S25.
- §6 Information från Kåren Det är snart Sångarstrid och det finns fortfarande biljetter kvar. Det kommer också vara en mängd evenemang inför Arkad. Det är även val på Kåren, och fram till söndag är det möjligt att nominera folk till posterna.
- §7 Beslutsuppföljning Styrelsen **beslöt** att bordlägga punkten om *policydokument* till S31.



### Micro/Cedervall

Sofia M. har haft möte med Clas Agnvall och fått svar att microvågsugnar dessvärre inte kommer prioriteras av LTH.

Anders E. har tagit fram priser på microvågsugnar ifall sektionen ska köpa in för egna pengar.

Styrelsen **beslöt**

**att** Källarmästeriet ska köpa in så många microvågsugnar som behövs för maximalt 600 kr styck så att det totala antalet maximalt blir 12 stycken.

**att** stryka punkten.

### Kyl och frys

Anders E. berättar att inget har köpts in än, men att han har kollat priser. Det finns att köpa för ungefär 2 500 kr styck så de kommer hålla sig inom budget.

Styrelsen **beslöt** att skjuta punkten till S30.

### Uppdatering av Bordershop

Anders E. berättar att han har mailat ut dokument angående den nya Bordershoppen till styrelsen.

Han berättar också att det bör gå att börja byggas i år, men inget slutdatum är satt.

Miriam F. påpekar att Kåren redan har en liknande maskin som det finns möjlighet att donera till sektionen.

Styrelsen **beslöt** att skjuta punkten till S29.

### Köksregler

Sofia M. berättar att på söndag är det möjligt att skicka iväg maillet som Mazdak F. skulle skriva.

Anders E. berättar att det är mycket mindre spring i köket nu.

Styrelsen **beslöt** att skjuta punkten till S29.

### Utskottsrapporter

Styrelsen **beslöt**

**att** fortsätta med utskottsrapporter via mail.



att stryka punkten.

Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:

#	Ansvarig:	Beslut:	Beslutat:	Rapporteras:
18	Sofia M.	Policydokument	S10 2009	S31 2010
3	CC, Sofia	Skyltning till iDét	S17 2010	S29 2010
4	KM, SexM	Uppd. utlåningspolicy	S18 2010	S29 2010
7	Anders E.	Uppd. Bordershop	S20 2010	S29 2010
8	Anders E.	Inköp av kyl och frys	S22 2010	S30 2010
11	Anders E.	Köksregler	S24 2010	S29 2010
12	Mikael R.	LiTH-märken	S26 2010	S30 2010
13	Daniel P.	Spam i maillådan	S25 2010	S29 2010

§8 Utskottsrapporter

**Daniel P.**

Har suttit och svurit över försvunna protokoll, samt jobbar på protokollet till HTM1 och reglemente/stadgaändringarna. Det är tråkigt.

**Anders E.**

Har fått en Axfood-leverans med väldigt stora D-bollar. Stora som Big Macs menar han.

**Mikael R.**

Har tittat igenom samarbetsfoldern och har hittat lite stavfel och liknande. Han har även återuppfört kontakt med Axis angående samarbete.

**Sofie E.**

Har haft tackfest för faddrar. Det var lyckat

**Albin R.**

Frågade ut EITs studierektor, men han hade inte mycket att säga.

**Carl C. A.**

Har hyrt ut iDét.

**Fredrik A.**

Mazdak F. och André Persson (Utedischoansvarig) har börjat titta över Utedischot.

§9 Ekonomisk status

Fredrik A. säger att han väntar från ytterligare information från Utedischot.

§10 Studierådets tankar och funderingar

SRD har problem med att det är för få som engagerar sig. Det finns en del förslag för hur man kan lösa det.

- Slopa studierådsmöten och istället söka upp kursombud för



att prata med dem direkt. Albin reserverar sig mot den första delen.

- Införa kontorstid. T.ex. under lunchen kan någon stå och ta emot klagomål och liknande.

Styrelsen diskuterade igenom de olika alternativen.

#### §11 Meddelanden

##### Sofia M.

Har varit möte med huset tillsammans med E-sektionen angående det nya kafét. Tydligt var E-sektionen till LTHs förvåning inte alls lika positiva till planerna. Det finns allmänt väldigt mycket stridigheter angående renoveringen av E-huset, där olika parter skyller på varandra för varför projektet inte har kommit längre än vad det har. Olov P. påpekar att även om det har lagts undan femton miljoner kronor till detta projekt, så finns det fortfarande risk för att dessa pengar dras tillbaka för att användas till andra saker ifall inte projektet kommer igång på riktigt snart.

Sofia berättar också att det finns risk för att vi inte kommer få möblerna till iDét, åtminstone inte innan årsskiftet; detta då andra saker har fått högre prioritet av LTH.

##### Anders E.

Berättar att det nu finns julmust i Café.

##### Carl C. W.

Berättar att det snart är Snickeboa.

#### §12 Övrigt

Fredrik A. påpekar att styrelsen hade fått ett mail angående en ändring i reglementet. Detta skall redan ha blivit behandlat.

##### §12.1 Sång i sångarkivet

Styrelsen har fått ännu ett mail angående en opassande sång i sångarkivet (härmed kallad *Kaksången*). Denna gång är det en omskriven variant av en sång som har tagits ner innan, men där vissa enstaka ord har bytts ut för att minska det rasistiska innehållet.

Styrelsen **beslöt** att p.g.a. sångens grova rasistiska anspelning, samt allmänt oppassande natur, att sången skall tas ner från hemsidan, samt informera den som lade upp den.

##### §12.2 Svinn i Bordershop

Anders E. förklarar att det är ett ganska stort svinn i Bordershop. Ett förslag är att helt ta bort access:en till Caféförrådet för funktionärer utöver Cafés funktionärer. Styrelsen hinner dock inte diskutera igenom denna punkt p.g.a. tidsbrist.

Styrelsen **beslöt** att skjuta på punkten till S29.

#### §13 OFMA

Ordförande Sofia Mattsson förklarade mötet avslutat klockan 13.08.



Vid protokollet      Justeras

Daniel Perván      Sofia Mattsson  
Sekreterare      Ordförande